
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 
 

 
 
 
 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

1. Βάζω έναν ή δύο τόνους στις παρακάτω λέξεις. 
 

 

ο χαρακας   à  ο χαρακας σου 

το σακιδιο   à  το σακιδιο µου 

το παραθυρο  à  το παραθυρο τους 

η τηλεοραση  à  η τηλεοραση σας 

το αυτοκινητο  à  το αυτοκινητο µας  

ο δασκαλος  à  ο δασκαλος του 

τα πραγµατα  à  τα πραγµατα µας 

 

ONOMA: ________________________ 
 

Όταν µετά από µια µεγάλη λέξη 
 (µε τρεις ή περισσότερες συλλαβές) 

ακολουθούν οι λεξούλες: 
 

 µου , σου , του , µας , σας , τους  
(που δείχνουν ποιανού είναι κάτι), 

 

τότε η µεγάλη λέξη παίρνει δύο 
τόνους. 

 

το ποδήλατό µου 
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